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Osnovna škola Split 3 
Bruna Bušića 6 
21 000 Split 
 
Split, 29. 03. 2021. 
 
 
 

    ZAPISNIK 

 

 

s 4. sjednice Vijeća roditelja OŠ Split 3 koja se održala 29. 03. 2021. u 19:00 u atriju škole. 

Na sjednici je prisutno 30 od 35 predstavnika roditelja. Lista prisutnih u prilogu. 

Ravnatelj g. Jure Kunac se obraća ispred vijeća roditelja s kratkim uvodom: 

- Stanje u nastavi je trenutno 3 razreda u samoizolaciji, dio djece je zaražen, te 3 člana 
osoblja škole; pazi se na sve epidemiološke mjere; tako da je komisija za pregled twstova s 
županijskog natjecanja iz matematike u potpuno odvojenom krilu škole od dijela u škole u 
kojem se odvija nastava (poseban ulaz). 

- Ravnatelj prepušta nastavak sjednice roditeljima s obavijesti o skorom raspuštanju školskog 
odbora te potrebom za izborom novog člana Školskog odbora iz predstavnika roditelja za 
novi saziv koji se konstituira nakon lokalnih izbora sukladno članku 39 .statuta Škole ; 

Nastavak sjednice nastavlja voditi predsjednica Vijeća roditelja. 

1) Nakon čitanja članka 38. statuta Škole pristupilo  se Izboru za predstavnika u Školskom 
odboru predstavljanjem kandidata. 

Kandidat g. Josip Papučić se prijavio da bude predstavnik roditelja u Školskom odboru. 

Na upit roditelja kako funcioniraju sjednice školskog odbora, gđa. Relata koja je članica Školskog 
odbora ispred osnivača Grada Splita ja povratno informirala nazočne da su sjednice uglavnom 
ujutro ili između 13 i 14 sati. 

Nije se prijavio drugi kandidat ni kandidatkinja. 

Uslijedilo je predstavljanje kandidata. 

G. Josip Pupačić se predstavio  kao roditelj dvoje djece koja su u ovoj osnovnoj školi, te da je u 
mirovini i da ima dosta slobodnog vremena. 

Na pitanje da li je član neke političke stranke  odgovorio je da nije član političke stranke, te da je 
apolitičan. 

Nakon toga se pristupilo glasovanju o povjerenju novom kandidatu. 

- 28 glasova prisutnih je podržan njegov izbor; 
- 2 glasa su bila suzdržana. 
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Za člana Školskog odbora izabran je g. Josip Papučić predstavnik 6 D razreda koji je dobio 
najveći broj glasova članova nazočnih na ovoj sjednici Vijeća roditelja. 

2) razno: 

- Roditelji su se raspitivali vezano za ugovore o studijskim putovanjima (naslonjeno na 
nastavu stranog jezika) i ekskurzijama završnih razreda (4. razreda i 8. razreda) koje se nisu 
održale zbog epidemioloških prilika u školskoj godini 2019/2020. 
Kao povratna  informacija je pojašnjeno da se svaki roditelj pojedinačno treba obratiti 
agenciji s kojom je sklopio ugovor o putovanju i zatražiti povrat uplaćenog novčanog iznosa 
u cijelosti, može se obratiti emailom ili osobno.  

- Roditelji su iznijeli prigovor vezano za održavanje nastave tjelesnog odgoja u nižim 
razredima koja je sastavni dio kurikuluma. Rečeno je da nastavnici umjesto nastave 
tjelesnog odgoja imaju učestalu praksu da djeci ubace dodatni sat matematike ili nekog 
drugog predmeta koji ne uključuje tjelesnu aktivnost.  

- Obzirom da je fizičko kretanje jako bitno u rastu i razvoju roditelji predlažu redovno 
održavanje nastave tjelesnog odgoja (ako nastava nije u dvorani može biti vani na 
otvorenom na školskom igralištu). 

- Roditelji predlažu da se škola uključi u akciju „ Zasadi stablo – ne budi panj“ na način da 
zatraži čim prije donaciju stabala koja bi se posadila u okolišu škole , posebno je naglašeno 
da se ista mogu posaditi uz pješački prolaz koji je uz južnu stranu nogometnog igrališta , te 
na poziciju iza sjeverne fasade škole. Kontakt: 

 

 
 

- Roditelji predlažu uključivanje škole u EU fondove vezano za energetsku obnovu i 
alternativne izvore energije. 

- Zamolba roditelja osmih razreda da se što više informacija prenese učenicima osmih 
razreda vezano za upis u srednju školu, vezano uz mogućnosti i vezano uz individualnu 
psihološku procjenu za odabir adekvatne srednje škole. 

 
 
Zapisnik vodila i sastavila: 

Anita Radoš (predsjednica vijeća  roditelja) 


